
 

 
 

Vi styrker vore værdier FÆLLESKAB, ÅBENHED og KVALITET, under mottoet AKTIV HUND I DcH 

Bestyrelsesmøde i Danmarks civile Hundeførerforening Vordingborg 
Emne: Ordinært bestyrelsesmøde 

Dato, tid og sted: 04/04/2023 18:00 DCH Vordingborg - Mosegården 

Deltager: Camilla Kikkenborg (bestyrelsesformand), Pia Jensen (kasserer), Henning Christensen (be-
styrelsesmedlem), Linda Jensen (bestyrelsesmedlem), Jette Bennedsen (suppleant), Adam 
Andersen (bestyrelsesmedlem) 

Fraværende:  

Referent: Adam Andersen 

 

Dagsorden: 

1. .  Nyt fra formanden 

a. a.  Der er endnu ikke noget nyt ift. Vores klubhus 

b. b.  Instruktørweekend: I forbindelse med at vi skal have rally på programmet blev Rikke 

Svensson foreslået. Hun har tid til at komme og tager en dag med rally og en dag med selv-

kontrol. 

c. c.  Kurset på lørdag er aflyst på grund af for få tilmeldte. Der kommer 10 deltagere + 2 om 

søndagen. Adam og jeg har talt om at det bliver vanskeligt at få plads til alle om havebor-

dene. Kan der indkøbes to foldeborde fra Harald Nyborg. De vil også være rare at have i for-

bindelse med sommerfesten m.m.  

d. d.  Tina Hougaard har henvendt sig med henblik på at blive indstillet til dommeruddannel-

sen med start i 2024. Jeg har videresendt den til Steen, som gerne skulle sende den videre 

til NWU 

Nyt fra kredsgeneralforsamlingen 

e. e.  Der var rod med regnskabet, så der blev afholdt en ekstraordinær generalforsamling. 

Der var stadig flere ting som der var tvivl om, men regnskabet endte med at blive god-

kendt. 

f. f.  Kontingentet til kredsen stiger til 140 kr., bl.a. fordi der forventes et ret stort underskud i 

de næste par år. 

g. g.  De der stillede op til de poster der var på valg, blev valgt 

Nyt fra landsmødet  

h. h.  Forslaget til ændring af vedtægterne mht. betaling for ydelser til fx instruktører blev 

stemt igennem. Det vil køre på prøvebasis frem til 2026 og det er op til lokalforeningerne 

hvordan de vælger at afvikle det. 

i. i.  Det blev besluttet at KU skulle deles op i et Konkurrence Udvalg, der rummer alle konkur-

rencedisciplinerne og et decideret DcH Lydighedsprogram Udvalg. 
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j. j.  I det hele taget forløb mødet rigtig godt, og måske skal Adam og undertegnede tage et 

brugshundehold, da vi åbenbart ved meget om det. 

k. k.  De der stillede op til de poster der var på valg, blev valgt 

l. l.  Der blev igen mindet om at vi har initiativfonden og at vi skal bruge dem, hvis behovet 

opstår. 

2. Nyt fra kassereren 

a. Budget er blevet sendt ud via e-mail før bestyrelsesmødet. Der blev stillet et opfølgende 

spørgsmål omkring arrangement posten. 1043 Deltager posten rykkes til sin egen udgifts-

post da den ikke er en indkomst post. 

b. Rullende kontingenter er blevet effektueret efter en udredning med klubmodul supporten. 

3. Kantineansvarlig 

a. Vi manglede at få fordelt denne rolle på sidste møde 

i. Rollerne fordeles nedenstående, med i ansvaret hører til at man jævnligt kigger 

med på hvad mangler eller venligt orientere  

ii. Linda står indkøb af sodavand og vand 

iii. Pia står for indkøb Kaffe 

iv. Jette står for the og remedier 

4. Nose Work konkurrence d. 12/3  

a. Evaluering 

i. Feedbacken var god fra deltagerne 

5. Rallykonkurrence d. 30/4 

a. Er alt klar? 

i. Elve tilmeldte til konkurrencen dagsdato, der er afsat to dommer i tilfælde der 

kommer ekstra ordinær mange tilmeldte 

ii. Bestilling af mad mangler, Linda hjælper med at hente og bringe maden  

iii. Camilla og Henning sætter bane dagen før 

iv. Camilla har rosetter og hundeguffer pakker til uddeling  

6. Arbejdsdag d. 23/4 

a. Eftersyn af kravlegård 

i. Genbrug af hjørnepæle, nye midt pæle og hegn, og eventuelt en stram top snor for 

at aflaste hegnet fra eventuelle hunde der hopper op af hegnet 

b. Maling af skjul 

i. Beton skraldespanden ved skjulet har efterladt et stort hul som skal fyldes 

ii. Pia køber maling til skjulende 

c. Maling af kontoret 

i. Der er muligvis ikke maling nok fra sidste år. Det kan eventuelt vente med at blive 

malet over indtil næste år 

d. Hvad er der ellers på programmet 

e. Redskabsrummet 
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i. Oprydning 

7. Indkøb af nyt A-bræt til agility 

a. Der vil blive kigget efter tilgængeligheden af A-bræt for at finde de bedste priser. Der er 

enighed om at der skal investeres i et nyt så det vil kunne bruges til både konkurrencer og 

træning  

8. Dispensation fra §5.1 vedtægten fra landsforeningen 

a. Punktet tages med til næste bestyrelsesmøde hvor praktikken tænkes igennem i mellemti-

den hvordan vi i klubben kan drage gavn af det 

9. Næste møde/mad med 

a. 13. juni 2023 

b. Linda tager mad med  

10. Punkter til næste møde 

a. Evaluering af afviklet arrangementer; arbejdsdag, rally, sommerfest  

Evt. 

Adam laver et onlinespørgeskema og sender det rundt til alle bestyrelsesmedlemmerne, det skal bruges til 

evaluering af klubben fra vores medlemmer. 

Camilla køber 3 foldborde 

 


